

Protokoll

Fört vid distriktsstyrelsemöte den 16 januari 2016 i Norbergs församlingshem
Mariagården

Närvarande:

Ordförande Johanna Karlsson, Vice Ordförande Victor Månsson, Therése Ehn, Janek Lundeqvist, Axel Sjögren, Kristin Gerhardsson och Dennis Östlund. Helårsadjungerade Daniel Söderberg och Pia Sundström.

§ 1. Mötets öppnande

Ordförande Johanna öppnar mötet

§ 2. Val av justerare

Vi väljer Axel och Dennis till justerare för mötet

§ 3. Kallelsens godkännande

Kallelsen kom ut redan i maj. Kallelsen godkänns.

§ 4. Anmälan av övriga frågor

Inga övriga frågor anmäls.

§ 5. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs enligt förslag.

§ 6. Föregående mötesprotokoll

Victor och Johanna läser igenom föregående protokoll. Vi beslutar att lägga föregående protokoll till handlingarna.

§ 7. Gåva till avtackning

När biskop emeritus Thomas Söderberg avtackades i höstas så pratade distriktsstyrelsen om att ge de 2500 kr vi hade budgeterat för internationellt arbete till Karuco projektet som Thomas ville ha gåvor till. Vi beslutar att vi sätter in dessa 2500 kr till den insamlingen.

§ 8. Ny stiftsprost

Västerås Stift har fått en ny stiftsprost som heter Peter Åström. Vi vill gärna bjuda in honom till ett möte i vår. Kristin får i uppgift att skriva en inbjudan till Peter för mötet under Älskad och distriktsårsmötet. Detta ska skickas ut senast den 31/1.

§ 9. Global 13-helg

Det var ett väldigt roligt läger. Svenska Kyrkans Unga var uppe och pratade i matsalen. Vi nätverkade kring Svenska Kyrkans Unga. Vi höll även i en av två utvärderingsworkshops. Det var ca 165 personer där.

§ 10. Trettonhelgslägret

Kristin var på HBTQ-lägret under trettonhelgen vilket var väldigt roligt. Det var en väldigt bra gemenskap med pyssel och samtal. Totalt på alla de läger som anordnades under trettonhelgen på Finnåker var det ca 60 personer. Victor och Artemis pratade med konfirmanderna om Svenska Kyrkans Unga.

JK DJ AS T.E

§ 11. Stiftsungsdomsmöte STUM

a) Val av stumgrupp

Vi diskuterar vad vi tycker ska finnas hos personer i en STUM grupp.

Vi ajournerar mötet kl. 17.50 för att köpa mat och äta.

Vi återupptar mötet kl. 19.15

Vi beslutar att ha 6 platser plus en volontärplats som Stiftsgården får välja i STUM gruppen. Vi gör detta val i slutna omröstning då det berör delar av styrelsen.

Vårt förslag på STUM grupp efter omröstning är att Jennifer Andersson, Avesta, Mats Roxhed, Avesta, Lisa Björk, Svärdsjö, Emelie Gunnstedt, Sura, Daniel Ekström, Tomasgården och Janek Lundeqvist, Norberg. Vi uppdrar åt Victor att skicka ett mail till de berörda personerna och de ska bekräfta sin plats senast den 31/1.

Vi beslutar att STUM gruppen i år får ta fram ett eget tema. De ska även till STUM ta fram temaförslag till STUM 2017 som ska väljas av deltagarna på STUM 2016.

§ 12. Camelot Påskläger

Vi beslutar att skicka Kristin till Camelots Påskläger med uppdraget att fota, uppdatera sociala medier, locka medlemmar och sprida budskap om Svenska Kyrkans Unga.

§ 13. Juniormöte JUM

Det är JUM den första helgen i februari. Det är 22 anmälda. Det sitter med 2 juniorer i JUM gruppen, en från Hedemora och en från Kungsör. Vi beslutar att skicka dit Victor med DS-uppgifter.

§ 14. Andetag 2016

a) Stiftsresa

Vi har gjort ett utskick om vi ska anordna en stiftsresa till Andetag. Vi har ännu bara fått ett svar på detta. Därför beslutar vi att avvakta med ett beslut i den här frågan och om det behövs ett snabbt beslut kan vi ta det via facebook.

§ 15. Styrelseutbildning

Axel har tänkt köra rätt så mycket samma koncept som Victor har använt. Vi diskuterar hur vi skulle kunna göra det lite annorlunda så att även de som varit med tidigare får något nytt.

Vi ajournerar mötet för att arbeta med mer styrelseutbildningen

Vi öppnar mötet igen.

Vi går igenom det vi har gjort under ajourneringen. Det som inte är klart och som Axel ska kolla upp är vem som håller i ordförandesamling, höra med pedagoger kring mat eller catering och värderingsövningar.

§ 16. Riksråsmöte

Therése informerar om nästa projektgruppsmöte sista januari. Vi beslutar att Therése gör en uppdatering på facebook då mötet har varit. Vi uppdrar åt valberedningen att hitta representanter till Riksråsmötet.

§ 17. Fighting the darkness

Axel har pratat med Anton Brännström från Stiftsgården vill gärna samarbeta med oss. De vill stå i samma bås och ge information om Stiftsgården och deras volontärbete tillsammans med vår information om Svenska Kyrkans Unga.

JK DÖ AS T.E

§ 18. Älskad

Alla ska åka på Älskad. Temat blev Heroes. Vi kommer att ha fairtradekiosk och podcast i år igen. Vi ska se till att bjuda in stiftsprosten och biskopen. Viktor kollar igen med podcasten. Axel kollar igen med Cecilia och Daniel med kiosken.

§ 19. Distriktsårsmöte

- a) Årets lokalavdelning
Vi beslutar att ge priset Årets lokalavdelning till Camelot. Johanna ser till att fixa diplommet och en ram till detta.
- b) Budget
Vi går igenom de budgetar vi har skrivit. Vi beslutar att godkänna förslaget på årsbudget för 2016 den med ändringen att Victor lägger till en spalt med budgeten för 2015. Vi beslutar att godkänna förslaget på preliminär årsbudget för 2017. Viktor kommer att göra slutredigeringar.
- c) Verksamhetsberättelsen
Vi ajournerar mötet för att läsa igenom verksamhetsberättelsen ordentligt.
Vi öppnar upp mötet igen.
Vi godkänner verksamhetsberättelsen 2015 med språklig och grafisk revidering.
- d) Verksamhetsplaner
Vi godkänner verksamhetsplanen för 2016 och den preliminära verksamhetsplanen för 2017 med grafisk och språklig revidering.
- e) Propositioner
Vi beslutar att godkänna proposition 2016:1 Revidering av stadgar. Vi beslutar att godkänna proposition 2016:2 Budgetproposition. Vi beslutar att godkänna proposition 2016:3 Proposition för preliminär budget.
- f) Utskick
Johanna skickar allt som ska skickas ut till Pia för vidare utskick till lokalavdelningarna. Victor lägger ut det på hemsidan.
- g) Motionsstopp
Vi beslutar att sätta motionsstopp den 1 mars och sista anmälningdag till den 15 mars.

§ 20. Materiallager

Vi beslutar att vi ska ta fram nya roll-ups med hjälp av Åke på stiftet. Victor kommer att ha kontakt med Åke.

§ 21. Post

Vi har fått post från Luleå distrikt som vill komma på vårt DÅM. Vi beslutar att bjuda in Luleå distrikt.

§ 22. Rapport

Allt har tagits under mötet.

§ 23. Övriga frågor

Inga övriga frågor

§ 24. Nästkommande möte

Den 19-21 februari ska vi försöka ha möte i Sala i samband med Sala Open.

§ 25. Ordet fritt

Inget tas upp.

JK DÖ AS T.E

§ 26. Mötets avslutande

Vi avslutar mötet.



Johanna Karlsson, Ordförande



Therése Ehn, Sekreterare



Axel Sjögren, Justerare



Dennis Östlund, Justerare